
V Šimonovicích mohou
řidiči jezdit po novém
povrchu. Bezpečněji
tam bude také pro
chodce

24. 07. 2024 13:54

Obec Šimonovice ve spolupráci s Libereckým krajem v ulici Minkovická
dokončily 2. etapu výstavby chodníku a rekonstrukci silnice v obci. Cena
rekonstrukce komunikace, kde je investorem Liberecký kraj, činila
11.640.000 korun včetně DPH. Stavba chodníku přišla obec Šimonovice
na 6.845.463,68 korun včetně DPH. Obci se podařilo získat dotaci na
stavbu ve výši 85 % ze Státního fondu dopravní infrastruktury. Stavební
práce provedla firma EUROVIA CZ a.s.

„Jsem moc rád, že se v Šimonovicích řidiči a chodci mohou cítit zase o něco bezpečněji. V první etapě
– v centru obce – se jednalo o problematický úsek, kde v místě před ostrou nepřehlednou zatáčkou
byla šířka vozovky 4,25 metru a těsně za hranou asfaltové krajnice navazoval prudký sráz náspu.
Nyní jsme již dokončili druhou etapu rekonstrukce, ke které přibyly i chodníky,“ uvedl statutární
náměstek hejtmana pro resort dopravy Jan Sviták.

„Jedná se o druhou etapu z celkových pěti. Podařilo se nám kompletně vyřešit majetkoprávní vztahy k
pozemkům pro stavbu, následně získat stavební povolení a dotaci ze Státního fondu dopravní
infrastruktury. Obec zároveň se stavbou chodníku vybudovala i nové veřejné osvětlení s LED svítidly,
záliv autobusu a čekárnu, a rovněž zajistila přípravu pro pokládku optického kabelu,“ dodala
starostka obce Šimonovice Leona Vránová.

Projekt zahrnující kompletní rekonstrukci a rozšíření krajské silnice a stavbu nového obecního
chodníku podél silnice III/27810 začal 10. října 2023. Vítězem výběrového řízení na zhotovitele
stavby se stala společnost EUROVIA CZ a.s. 

„Obyvatelé Šimonovic se již nemohli dočkat znovuotevření ulice Minkovická, této hlavní krajské



silnice ve směru Liberec – Proseč pod Ještědem – Český Dub.  A zastupitelé obce zase úspěšného
dokončení jednoho z prioritních projektů v obci, ve které za posledních 15 let došlo k enormnímu
nárůstu počtu obyvatel na dnešních 1.534 obyvatel a s tím související i značný nárůst dopravy,“
uzavřela starostka Vránová.


